

僑心國語學校 MAY 2017

CHIAO HSIN CHINESE LANGUAGE SCHOOL



(323) 728-6101 www.chiaohsin.net 2231 Findlay Ave. Monterey Park, CA.



5/6 PTA Meeting @ 6:00 PM

5/11 Chiao Hsin Final Exam

5/14 Happy Mother's Day!

5/25 Chiao Hsin Closing Ceremony

5/26 Last Day Alhambra School District

5/29 Memorial Day – Holiday

5/30 Summer School Begins

6/28 Chiao Hsin College Credit Class Taiwan Trip

7/4 4th of July - Holiday

7/31 Chiao Hsin College Credit Class Returns

8/4 Last Day of Summer School

8/10 Chiao Hsin Opening Day



HAPPY MOTHER'S DAY

It's May already! This school year will soon be over, and I would like to thank all of our parents and students for making this another successful year at ChiaoHsin. I know the students have made a lot of progress in both their academic schoolwork and in their Chinese classes here at ChiaoHsin.

The Summer School session is quickly approaching – in fact, the first day of class will be here before the month is over (May 30, 2017). Registration for Summer School is nearly full, so stop by the office and register today if you have not already.

I am pleased to report that ChiaoHsin's Open House on April 15 was a resounding success. Thank you to the PTA, teachers, staff, parents, and everyone who put in many hours to ensure that the event went smoothly. Dozens of prospective students came to register for next school year. Our waiting lists are already full and this school year has not even ended.

Right now, I am working to expand ChiaoHsin's capacity so that we may welcome all those who wish to come to ChiaoHsin. I am hopeful that this will result in the addition of a full Chinese class, though plans won't be finalized until later this month.

On May 11, ChiaoHsin will be having our Chinese final exams. Parents, please remind your children to study and help them out if you are able.

Lastly, I would like to extend my wishes for a Happy Mother's Day to all!

時光飛逝，一下子我們就進入了五月，這一個學期很快就要結束了。

我感激所有的家長和學生們，因為你們的合作讓我們有了一個快樂的「僑心」。在這一學年，孩子們的成績、品行都長進了，看到他們優異的表現，我驚覺「僑心」的孩子真是不一樣，我要謝謝家長們在後面的推動和支持。

今年的[僑心暑期快樂營] 即將於 5 月 30 日展開，為期 10 周，從 5 月 30 日到 8 月 10 號，早上全部是學術課程，因為我們尚在等待 Montebello 和 Garvey School District 放假，所以前三周的早上全部是中文課，從第四周 6/19 開始我們加入了英文和數學課程，課程全由學區教師任教。暑期班的註冊人數即將額滿，盼望尚未註冊的家長們盡快辦理手續。

今年 4 月 15 日舉行的園遊會，在全體老師以及家長委員的努力下，我們辦了一次極為成功的園遊會。有許多新來的家長在園遊會當天註冊，希望成為秋季班的學生，但是我們的校舍有限，不能容納所有的新學生。目前我正在想辦法擴充多一個班級，但是是否可行，還必須要等到五月中。

5 月 11 日是本校的大考，盼望家長能夠提醒小朋友在家好好的練習。母親節快樂！

王唯美校長
Principal Wei Mei Wang